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Wczoraj wieczorem, w sali prasowej na Ettihad Stadium, odbyła się

konferencja prasowa Romy. Obok Rudiego Garcii, na pytania dziennikarzy

odpowiadał Ashley Cole.

 

RUDI GARCIA

Trenerze, przed meczem z CSKA mówiłeś "Bawmy się Ligą Mistrzów". Jaki

jest przekaz dla drużyny przed tym meczem?

- Zawsze ten sam. Mamy trzy punkty, zaczęliśmy dobrze. Owe trzy punkty dadzą

możliwość gry bez presji. Przed losowaniem wszyscy myśleli, że Roma powinna

przegrać taki mecz, z kolei ja mówię, że mamy wiele do zyskania, City ma więcej do

przegrania.

 

Rola trzeciej siły w grupie jaka może być dla Romy? Jakie to wyzwanie dla

ciebie?

- Nie zapominajmy, że jesteśmy outsiderem, gdyż zostaliśmy losowani z czwartego,

nie trzeciego koszyka, jednak taka rola, outsidera daje nam wielką zachętę, aby

udowodnić, że ocena naszego zespołu może być wyższa. Nie ma osobistego

wyzwania, jest pragnienie gry. Nie musimy być widzami, będzie dla nas ciężko, ale

musimy sprawić, aby było ciężko również City.

 

Nie licząc Empoli, które grało z Romą wysokim pressingiem, we Włoszech

napotkaliście na bardzo zamknięte drużyny, które nie dawały przestrzeni

do gry. Z kolei w Europie CSKA pozostawiło wam miejsce i było widać, jak

się skończyło. Jakiego meczu spodziewasz się jutro?

- Ich trener nie powiedział wam o nas niczego interesującego na konferencji

prasowej? City jest interesującą drużyną, którą dogłębnie przeanalizowaliśmy. Mają

tego typu jakość, przyspieszania gry z mocnymi piłkarzami w składzie. Zobaczymy

jutro jakie nastawienie będzie miało City. My musimy być gotowi do odpowiedzi na

każde zachowanie rywala i nie tylko. Musimy być dobrze zorganizowani w obronie,

aby odzyskiwać piłkę, a potem przechodzić dobrze do ofensywy. Jestem pewien, że

będziemy mieli jutro swój moment i musimy go jak najlepiej wykorzystać.

Jeśli jutro wygracie, będzie to oznaczać koniec dla City?

- Rozgrywki grupowe nie kończą się jutro, to dopiero drugi mecz, jak już
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powiedziałem na początku, mamy trzy punkty. Jeśli jutro uda nam się mieć więcej

punktów po zakończeniu meczu, będzie to interesujący krok w kierunku awansu,

jednak w przypadku negatywnego zakończenia, o którym nie chcę nawet myśleć,

będzie wciąż dwanaście punktów do zdobycia.

Jak czuje się De Sanctis? Z City lepiej zagrać bez jednego z typowych

atakujących?

- W przypadku Morgana ocenimy za chwilę na boisku. Ma dyskomfort mięśniowy i

musimy sprawdzić czy jest gotowy na sto procent czy nie. Na drugie pytanie,

dotyczące jutrzejszego składu, nie odpowiem

 

Takie mecze są nieco trudniejsze do przygotowania w porównaniu do

ważnego meczu, być może ważniejszego, w najbliższą niedzielę?

Koncentracja jest taka sama?

- Mecze Ligi Mistrzów są łatwiejsze do przygotowania, gdyż nie trzeba motywować

graczy. Już są. Po tym meczu będziemy mieli praktycznie tydzień, aby przygotować

najbliższe spotkanie ligowe. Jutro możemy dać z siebie wszystko na murawie i

mówiłem to już wcześniej. Nie będziemy kalkulować.

ASHLEY COLE

Jak zacząłeś swoje doświadczenia we Włoszech i jak się czujesz grając

przeciwko Lampardowi?

- Dobrze, odnajduję się dobrze. Pięknie będzie zobaczyć Harta i Lamparda, nie

spodziewałem się, że zagram przeciwko nim. Jeśli jutro zostaniemy wybrani do

składów, będzie pięknym zagrać przeciwko sobie.
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Jakie są różnice miedzy Serie A i Premier League?

- Kocham Włoch i ich piłkę, są bardzo duże różnice w grze i w piłkarzach. Gramy

szybką piłkę, nie tylko defensywną, ale również ofensywną. Mamy świetnego

trenera. Tak, piłka jest inna, lubię bardzo Premier League, ale lubię bardzo grać tu,

gdzie jestem.

 

Powiedziałeś, że jesteś bardzo zaskoczony, że zobaczysz Lamparda.

Dlaczego gra w City?

- Nie. Jest świetnym graczem i nie chciał za bardzo strzelić gola Chelsea, ale jego

pracą jest zdobywanie bramek dla jego drużyny.

W których miejscach na boisku City jest mocniejsze od Romy?

- Gracze City są świetni w każdym miejscu na murawie, jednak koncentrujemy się

na sobie, wiemy, gdzie mamy nasze mocne punkty. Musimy jeszcze popracować

nad tym meczem.

 

Grałeś w Lidze Mistrzów z Chelsea. Roma i Manchester City mogą zaliczyć

dobry występ w rozgrywkach?

- Miejmy nadzieję, że tak. City ma bardzo mocnych graczy. Dla niektórych piłkarzy

Romy będzie to wielkie doświadczenie. Miejmy nadzieję dobrze się spisać.

 

Jak wygląda City w Europie, poza Anglią?

- Nie wiem, lepiej zapytać trenera. Na świcie są rozpoznawani przez wielkich graczy

jak Aguero, Dzeko, Yaya Toure. To piłkarze bardzo rozpoznawalni na świecie.

 

Twoja reakcja na słowa Ferdinanda?

- Jestem tutaj, aby rozmawiać o piłce.
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Jeśli jutro wygracie, będzie to koniec dla City?

- Z pewnością byłoby dla nich trudniej, gdyby przegrali, jednak jutro nie będzie

łatwo. Wygrana ustawiłaby nas z pewnością w uprzywilejowanej pozycji.

 

Twój występ w Romie był na ten moment dobry szczególnie przeciwko

Fiorentinie. Chelsea zrobiła źle odsyłając ciebie i Lamparda?

- Nie, to było fantastycznych osiem lat. Chelsea dokonało swojego wyboru. Nie

dokonałem do tej pory żadnych niesamowitych rzeczy, ale jeśli będę miał możliwość

rozegrania więcej meczów, poprawię się. Postaram się powtórzyć to, co robiłem w

Chelsea.

Jet presja przed jutrzejszym meczem?

- Nie ma presji, presja jest na nich. Mają świetnych graczy i wiem, że są bardzo

głodni wygranej.

Dlaczego jesteś bardziej ostrożny w fazie ofensywnej niż gdy grałeś w

Premier League?

- Ponieważ jestem starszy. We Włoszech sprawy mają się inaczej, muszę się

zaaklimatyzować i jak powiedziałem wcześniej, jeśli będę miał okazje częściej grać,

wcześniej się zaadoptuję.
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